



Voprosy istorii estestvoznaniia i tekhniki. 2013-2022

ISSN 0205--9606

URL - <http://vietmag.org>

All right reserved

3 Volume 39. 2018

Valkova, O. A. (ed.) Russian Women Scientists: Heritage: Based on the Materials of The International Scientific Conference “The Centenary of the Great Russian Revolution: Women’s Faces of Russian Science – Heritage”: November 7–8, 2017, Moscow, IHST RAS (

Ekaterina Minina

S. I. Vavilov Institute for the History of Science and Technology, Russian Academy of Sciences

Abstract

Keywords list (en):

Date of publication: 11.10.2018

Citation link:

Minina E. Valkova, O. A. (ed.) Russian Women Scientists: Heritage: Based on the Materials of The International Scientific Conference “The Centenary of the Great Russian Revolution: Women’s Faces of Russian Science – Heritage”: November 7–8, 2017, Moscow, IHST RAS (// Voprosy istorii estestvoznaniia i tekhniki. – 2018. – V. 39. – 3 C. 607-610 .

URL: <https://vietmag.org/s020596060001128-2-1/> DOI: 10.31857/S020596060001128-2

No orders found

Российские женщины-ученые: наследие: по материалам Международной научной конференции «Столетию великой русской революции: женские лица российской науки – наследие»: 7–8 ноября 2017 г., Москва, ИИЕТ РАН / Отв. ред. О. А. Валькова. М.: Янус-К, 2017. 440 с.

Минина Екатерина Валерьевна

Институт истории естествознания и техники им. С. И. Вавилова РАН

Аннотация

Ключевые слова:

Дата публикации: 11.10.2018

Ссылка для цитирования:

Минина Е. В. Российские женщины-ученые: наследие: по материалам Международной научной конференции «Столетию великой русской революции: женские лица российской науки – наследие»: 7–8 ноября 2017 г., Москва, ИИЕТ РАН / Отв. ред. О. А. Валькова. М.: Янус-К, 2017. 440 с. // Вопросы истории естествознания и техники. – 2018. – Т. 39. – №3 С. 607-610 . URL: <https://vietmag.org/s020596060001128-2-1/> DOI: 10.31857/S020596060001128-2